
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 534
Ministeren bedes redegøre for, hvorledes de midler (ca. 10 mio. kr. og senere
en efterbevilling på ca. 7,5 mio.), som Folketinget for nylig afsatte til en øget
indsats mod cabotagekørsel, er blevet anvendt, og herunder redegøre for, om
kontrollen med den nævnte kørsel er øget i alle politikredse, eller om der er
sket en nedprioritering i politikredsene, samtidig med en opprioritering hos
den Nationale Beredskabsenhed under Rigspolitiet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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